

恆通
銀行

FIRST AMERICAN
INTERNATIONAL BANK

\$50,000 or greater

High Yield Offer

0.800%
APY*
TO 8/8/2017

New Personal or Business
High Yield Money Market Account

Visit Any Branch or Call
855-678-FAIB (3242)
www.faib.com

恆通
銀行

FIRST AMERICAN
INTERNATIONAL BANK

\$50,000或以上存款金額

特惠利率

0.800%
年溢率*
截止日 2017年8月8日

新開個人或商業帳戶
「高息貨幣市場」帳戶

請到分行或電熱線：
855-678-FAIB (3242)
www.faib.com

*APY = Annual Percentage Yield. Minimum \$50,000 Average Daily Balance required to earn 0.80% APY. The Personal and Business High Yield Money Market Account tiered APYs as of 10/25/16 and subject to meeting program requirements, will continue through at least 8/8/17. Minimum opening balance of \$15,000. Tiered balances and APYs: \$0.01 - \$4,999.99 = 0.25% APY; \$5,000.00 - \$9,999.99 = 0.25% APY; \$10,000.00 - \$49,999.99 = 0.60% APY; \$50,000.00 - \$99,999.99 = 0.80% APY; \$100,000.00 or greater = 0.80% APY. Interest is compounded monthly. Maximum balance allowed is \$5,000,000.00 per customer. Fees may reduce earnings; monthly fee of \$5.00 per month if your average daily ledger balance is below \$5,000.00. Up to 6 third party or preauthorized debits allowed per month with no fee; \$5 thereafter. Should the permitted number of third party or preauthorized debits continue to exceed the limit of 6 per month, your account may be closed or converted to a transaction checking account if the activity becomes excessive. APYs and this promotion are subject to change without prior notice. Rate may change after account opening.

Member
FDIC

*個人及商業「高息貨幣市場」帳戶，最低開戶金額為\$15,000.00，每日餘額保持\$50,000即可獲得最低0.80%的年溢率；金額在\$0.01 - \$4,999.99年溢率為0.25%；\$5,000.00 - \$9,999.99年溢率為0.25%；\$10,000.00 - \$49,999.99年溢率為0.60%；\$50,000.00 - \$99,999.99年溢率為0.80%；\$100,000.00或更高金額年溢率為0.80%。年溢率按10/25/2016公佈為準，利息每月結算；每位客戶最高存款額為\$5,000,000.00。如果您每日平均餘額低於\$5,000.00，將會有費用產生，從而降低帳戶收益，費用為\$ 5.00/月。每月六次免費支出交易（支票或預設轉賬），如超過六次，每次交易須付\$5.00。如超過六次支出交易經常發生，該帳戶可能會被轉換或關閉。年溢率及此推廣變更恕不另行通知。開戶後年溢率或可能變更。

Member
FDIC